
PROTOKÓ  Nr XXXI/2006Ł

XXXI Sesji Rady Miejskiej w Pasymiu
z dnia 17 stycznia 2006 roku.

W XXXI Sesji Rady Miejskiej w Pasymiu uczestniczy o 14 radnych. ł

Spoza cz onków Rady w obradach wzi li udzia :  Burmistrz  Miasta-  Panił ę ł  
Lucyna  Kobyli ska,  Skarbnik  Miasta  –  Pan  Arkadiusz  M y czak,  redaktorń ł ń  
naczelny „Kurka Mazurskiego” –  Pan Andrzej Olszewski, kierownicy zak adówł  
pracy,  kierownicy  jednostek  organizacyjnych,  dyrektorzy  szkó ,  so tysił ł  
i mieszka cy gminy. ń

Listy  obecno ci  radnych  oraz  go ci  zaproszonych  na  XXXI  sesj  Radyś ś ę  
Miejskiej w Pasymiu stanowi  za czniki Nr 1 i 2 do niniejszego protoko u. ą łą ł

Obrady XXXI Sesji Rady Miejskiej w Pasymiu otworzy a Przewodnicz ca Radył ą  
Miejskiej  w  Pasymiu  –  Pani  Brygida  Starczak, witaj c  przyby ych  bardzoą ł  
serdecznie.

Przewodnicz ca  Rady  Miejskiej  –  ą Pani  Brygida  Starczak stwierdzi ał  

na  podstawie  listy  obecno ci,  e w obradach  uczestniczy  14  radnych  (na  stanś ż  
Rady 15), wi c uchwa y podejmowane na sesji b d  prawomocne.ę ł ę ą

Porz dek obrad (projekt)ą
1. Otwarcie i uchwalenie porz dku obrad sesji Rady Miejskiej.ą
2. Przyj cie protoko u z XXX sesji Rady Miejskieję ł
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z dzia alno ci w okresie mi dzysesyjnym.ł ś ę
4. Interpelacje i wnioski radnych.
5. Projekt uchwa y w sprawie zmiany bud etu na 2006r.ł ż
6. Projekt  uchwa y  w  sprawie  zmiany  Planu  Rozwoju  Lokalnego  Miastał  

i  Gminy Pasym na lata 2005-2013 przyj tego uchwa  nr XXV/195/2005ę łą  
Rady Miejskiej w Pasymiu z dnia 06 wrze nia 2005r.ś

7. Projekt  uchwa y  w sprawie  uchwalenia  Lokalnego Programu Wspieraniał  
Edukacji Uzdolnionych Dzieci i M odzie y.ł ż



8. Projekt uchwa y w sprawie przyj cia regulaminu okre laj cego wysokoł ę ś ą ść 
oraz szczegó owe warunki i zasady przyznawania nauczycielom dodatków:ł  
za  wys ug  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy,ł ę  
szczegó owy  sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godzinył  
ponadwymiarowe   i  godziny  dora nych  zast pstw,  szczegó owe  zasadyź ę ł  
przyznawania i  wyp acania dodatku mieszkaniowego nauczycielom szkół ł 
prowadzonych przez miasto Pasym.

9. Projekt  uchwa y  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktykił  
i Rozwi zywania Problemów Alkoholowych w gminie Pasym na rok 2006.ą

10.Projekt  uchwa y  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  Ochrony  rodowiskał Ś  
Gminy Pasym na lata  2004-2007 z uwzgl dnieniem perspektywy na lataę  
2008-2015 ”.

11. Projekt uchwa y w sprawie zmiany sk adu osobowego ł ł Spo ecznej Komisjił  
do spraw Mieszka  Komunalnych.ń  

12. Projekt uchwa y w sprawie ł wyra enia zgody na rozwi zanie stosunku pracyż ą  
z radnym.

13. Projekt uchwa y w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnejł  
na  I pó rocze 2006r.ł

14.Projekt uchwa y w sprawie przyj cie planu pracy Rady Miejskiej na 2006r.ł ę
15.Sprawy ró ne.ż

Pani Brygida Starczak powiedzia a, e jest wniosek o zmian  porz dkuł ż ę ą  
obrad tj.  zdj cie z porz dku obrad dwóch projektów uchwa : w sprawie zmianę ą ł  
w bud ecie (pkt.5)ż  i w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy 
Pasym na lata 2005-2013 przyj tego uchwa  nr XXV/195/2005 Rady Miejskieję łą  
w Pasymiu z dnia 06 wrze nia 2005r.(pkt.6)  i podda a wniosek pod g osowanie.ś ł ł

W wyniku g osowania, w którym uczestniczy o 14 radnych, wniosek zg oszonył ł ł  
przez Pani  Przewodnicz c  zosta  przyj ty jednog o nie.ą ą ą ł ę ł ś

   Przewodnicz ca Rady  Miejskieją  powiedzia a,  e jest  tak e  wniosekł ż ż  
o wprowadzenie  do porz dku obrad projektu uchwa : ą ł

w  sprawie  przyst pienia  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  terenów  po o onych  w  mie cie  Pasymł ż ś  
mi dzy ulic   Jana Paw a II a ulic  Poln  i zapyta a, czy radni maj  pytania wę ą ł ą ą ł ą  



tej sprawie.

O g os poprosi a  radna –  ł ł p. Marianna Ta skań  i  powiedzia a,  e patrz cł ż ą  
na  kontury  za czonej  mapki,  wydaje  si ,  e  obj te  s  obszary  od  ul.  Le nejłą ę ż ę ą ś  
i  doda a,  e  dok adnie  nie  pami ta,  ale  chyba  na  te  tereny  by  robiony  planł ż ł ę ł  
(od ul. Le nej do „nowej drogi” cz cej si  z ul. Burskiego albo do gimnazjum)ś łą ą ę  
i poprosi a  o wyja nienie tej sprawy. ł ś

G os  zabra a  ł ł p.  Malwina  Sieruta p.o.  Kierownika  RRG  w  UMiG 
i wyja ni a, e plan utraci  moc z dniem 31 grudnia 2003r. ś ł ż ł

P.  Marianna  Ta skań  powiedzia a,  e plan,  który  utraci  moc  w  2003r.ł ż ł  
by  sporz dzany prawdopodobnie w 1992r.ł ą

P. M. Sieruta wyja ni aś ł ,  e plan by  sporz dzany w 1995r. a poprzedniż ł ą  
w  1993   i  na  pewno utraci  moc w 2003r.  –  mi dzy ul.  Le n  a  Gimnazjumł ę ś ą  
i  doda a,  e  by a  robiona  zmiana  planu  na  dzia ki  tam,  gdzie  znajdujeł ż ł ł  
si  Gimnazjum.ę

Radny –  p. Andrzej Gralczyk powiedzia , e jest plan, poniewa  s  tamł ż ż ą  
sprzedawane dzia ki.ł

P. M. Sieruta powiedzia a, e dzia ki sprzedawane s  bez planu.ł ż ł ą

Radna – p. M. Ta skań  zapyta a, jakie maj  przeznaczenie te dzia ki, je elił ą ł ż  
sprzedawane s  bez planu. ą

P.  Malwina Sieruta powiedzia a,  e jako dzia ki  rolne,  ewidencjonowaneł ż ł  
s  one jako dzia ki budowlane ( w ewidencji gruntów s  jako B) i doda a, e je elią ł ą ł ż ż  
nie  ma  planów  miejscowych,  to  przy  sprzeda y  wszystkie  dzia ki  majż ł ą 
przeznaczenie  rolne.  W  momencie  sprzeda y  bierze  si  przeznaczenie  dzia kiż ę ł  
w ewidencji gruntów, je eli jest to B, to jest to klasa budowlana, ale i tak na takż ą 
dzia k  trzeba wyst pi  o decyzj   o warunkach zabudowy. ł ę ą ć ę

P. Brygida Starczak zapyta a, czy radni maj  jeszcze jakie  pytania. ł ą ś

O  g os poprosi a Burmistrz Miasta –  ł ł p. Lucyna Kobyli skań  i powiedzia a,ł  
e na ten teren sk adaj  si  tak jakby dwa obszary:ż ł ą ę



•  jeden to tzw. obszar przemys owy, który da gminie mo liwo  pozyskaniał ż ść  
inwestorów,  poniewa  b dzie  opracowany  plan  zagospodarowaniaż ę  
z  przeznaczeniem  tych  dzia ek,  którym  na  pewno  zainteresuj  si  tak eł ą ę ż  
podmioty  gospodarcze.  Na  dzie  dzisiejszy,  na  podstawie  warunkówń  
zabudowy,  ci ko  jest  uzyska  nawet  zjazd  w  Generalnej  Dyrekcji  Dróg,ęż ć  
poniewa  ten plan, który obowi zywa  do 31.12.2003r.,  (o którym mówi aż ą ł ł  
p.Kierownik   M.  Sieruta),  zmiany  dotyczy y  tylko  i  wy cznie  terenu  ił łą  
obszaru, gdzie po o one                          i pobudowane jest Gimnazjum,ł ż

• drugim takim terenem b dzie  budownictwo indywidualne  tj.  zabudowa,ę  
któr  okre l  urbani ci,   kiedy by o  przyjmowane studium, to wówczas teą ś ą ś ł  
tereny  zosta y  tym  obszarem  zakre lone.  P.  Burmistrz  doda a,  e  drugł ś ł ż ą 
istotn  rzecz  jest  fakt,  e  zosta a  zmodyfikowana  ustawa,  która  b dzieą ą ż ł ę  
równie  uci liw  rzecz ,  poniewa  inaczej  b d  podatki  naliczane  odż ąż ą ą ż ę ą  
gruntów,  gdzie  nie  ma               w ogóle  planów zagospodarowania 
przestrzennego. By y propozycje takie,              e tam gdzie nie b dzieł ż ę  
planów, to b d  odwo ywani prezydenci czy burmistrze, ale e jest ok. 15%ę ą ł ż  
planów w skali kraju, to modyfikuj  ustaw                           (mo e  ią ę ż  
s usznie),  e  te  podatki  b d  podatkami  niskimi,  a  wi c  niezwi zanymi.ł ż ę ą ę ą  
Burmistrz  powiedzia a,  e  uwa a,  i  z  tych  dwóch  wzgl dów,  przedeł ż ż ż ę  
wszystkim  to  inwestorzy,  którzy  zatrzymaj  si  w  Pasymiu,  bo  gminaą ę  
powinna w ten sposób dzia a , kiedy jest troch  rodków, czy ewentualnieł ć ę ś  
mo na zaci gn                           i przygotowa , a drugim elementem jestż ą ąć ć  
teren (obszarów tych jest najwi cej)            od ul. Le nej w stron  stacji, ebyę ś ę ż  
mo na go by o zagospodarowa , uzgodni              z Generaln  Dyrekcj  Drógż ł ć ć ą ą  
Krajowych i Autostrad, poniewa  dotyczy to równie  drogi krajowej. B dzież ż ę  
teren  przemys owy  (  przemys  lekki),  co  b d   wskazywa  urbani ci  ił ł ę ą ć ś  
budownictwo indywidualne, dlatego te  przyst pienie            do planu  daż ą  
mo liwo  przyci gni cia osób z zewn trz. ż ść ą ę ą

Przewodnicz ca Radyą  zapyta a, czy Radni maj  jeszcze pytania. ł ą

Radni nie zg osili wi cej pyta .ł ę ń

P.  Brygida  Starczak podda a  pod  g osowanie  wniosek  w  sprawieł ł  
wprowadzenia  do  porz dku  obrad  projektu  uchwa y  w  sprawie  przyst pieniaą ł ą  
do  sporz dzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenówą  
po o onych w mie cie Pasym mi dzy ulic   Jana Paw a II a ulic  Poln .ł ż ś ę ą ł ą ą



W wyniku g osowania, w którym uczestniczy o 14 radnych, 13 osób g osowa oł ł ł ł  
za przyj ciem wniosku, 1 osoba wstrzyma a si  od g osu.ę ł ę ł

w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Generaln  Dyrekcj  Dróg  Krajowychą ą  

i Autostrad.

G os  zabra  ł ł p.  Krystian  Obidzi skiń  podinspektor  RRG w UMiG Pasym, 
który  wyja ni ,  e uchwa a  ta  potrzebna jest  po to,  aby dalej  prowadzi  praceś ł ż ł ć  
II etapu ci gu pieszo-rowerowego w mie cie Pasym od ul Le nej do gimnazjum,ą ś ś  
chodzi  g ównie o przekazanie gruntu dla GDDKiA pod budow  tego chodnikał ę  
(od gimnazjum do centrum m. Pasym)

P.  Brygida  Starczak podda a  pod  g osowanie  wniosek  w  sprawieł ł  
wprowadzenia  do  porz dku  obrad  projektu  uchwa y  sprawie  zawarciaą ł  
porozumienia z Generaln  Dyrekcj  Dróg Krajowych i Autostrad w Olsztynie.ą ą

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnych,  wniosek  został ł ł 
przyj ty jednog o nie.ę ł ś

Przewodnicz ca Rady –ą  Pani Brygida Starczak odczyta a porz dek obradł ą  
XXXI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasymiu  po  wprowadzeniu  zmian  i  podda ał  
go pod g osowanie. ł

Porz dek obrad ą po wprowadzeniu zmian

1. Otwarcie i uchwalenie porz dku obrad sesji Rady Miejskiej.ą
2. Przyj cie protoko u z XXX sesji Rady Miejskieję ł
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z dzia alno ci w okresie mi dzysesyjnym.ł ś ę
4. Interpelacje i wnioski radnych.
5. Projekt  uchwa y  w  sprawie  przyst pienia  do  sporz dzenia  miejscowegoł ą ą  

planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  po o onych  w  mie cieł ż ś  
Pasym mi dzy ulic   Jana Paw a II a ulic  Poln .ę ą ł ą ą

6. Projekt uchwa y w sprawie zawarcia porozumienia z Generaln  Dyrekcjł ą ą 
Dróg Krajowych i Autostrad w Olsztynie.

7. Projekt  uchwa y  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  Ochrony  rodowiskał Ś  



Gminy Pasym na lata  2004-2007 z uwzgl dnieniem perspektywy na lataę  
2008 -2015 ”.

8. Projekt  uchwa y  w sprawie  uchwalenia  Lokalnego Programu Wspieraniał  
Edukacji Uzdolnionych Dzieci i M odzie y.ł ż

9. Projekt uchwa y w sprawie przyj cia regulaminu okre laj cego wysokoł ę ś ą ść 
oraz szczegó owe warunki i zasady przyznawania nauczycielom dodatków:ł  
za  wys ug  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy,ł ę  
szczegó owy  sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godzinył  
ponadwymiarowe  i  godziny  dora nych  zast pstw,  szczegó owe  zasadyź ę ł  
przyznawania i  wyp acania dodatku mieszkaniowego nauczycielom szkół ł 
prowadzonych przez Miasto Pasym.

10. Projekt  uchwa y  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktykił  
i Rozwi zywania Problemów Alkoholowych w Gminie Pasym na rok 2006.ą

11. Projekt uchwa y w sprawie zmiany sk adu osobowego ł ł Spo ecznej Komisjił  
do spraw Mieszka  Komunalnych.ń  

12. Projekt uchwa y w sprawie ł wyra enia zgody na rozwi zanie stosunku pracyż ą  
z radnym.

13. Projekt uchwa y w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnejł  
na I pó rocze 2006r.ł

14.Projekt uchwa y w sprawie przyj cie planu pracy Rady Miejskiej na 2006r.ł ę
15.Sprawy ró ne.ż

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnych,  porz dek  obradł ł ą  
XXXI sesji zosta  przyj ty jednog o nie. ł ę ł ś

Ad. 2. Przyj cie protoko u z XXX sesji Rady Miejskiej.ę ł

Przewodnicz ca  Rady  Miejskiej  –  ą Pani  Brygida  Starczak zwróci a  sił ę 
z  pytaniem  do  radnych,  czy  chc  wnie  jakie  uwagi  lub  maj  zastrze eniaą ść ś ą ż  
do protoko u z XXX  sesji Rady Miejskiej.ł

Radni nie zg osili uwag do protoko u.ł ł



Pani  Brygida  Starczak podda a  pod  g osowanie  wniosek  o  przyj cieł ł ę  
protoko u z XXX sesji Rady Miejskiej.ł

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnychł ł ,   protokół 
z  XXIX  sesji  Rady  Miejskiej  zosta  przyj ty  13  g osami  za,  przy  1  g osieł ę ł ł  
wstrzymuj cym si . ą ę
Ad.3. Sprawozdanie   z  dzia alno ci   Burmistrza  Miasta  Pasymł ś  

 z okresu  pomi dzy   XXX  a  XXXI  sesj   Rady  Miejskiej.ę ą

G os w tym punkcie zabra a Burmistrz Miasta –  ł ł Pani Lucyna Kobyli skań , 
która przedstawi a sprawozdanie ze swojej dzia alno ci w okresie mi dzy XXXł ł ś ę  
a XXXI sesj  Rady Miejskiej. ą

Przedstawione  przez  Pani  Burmistrz  sprawozdanie  stanowi  za czniką łą  
Nr 3 do  protoko u sesji.ł

Przewodnicz ca Rady Miejskiej –  ą Pani Brygida Starczak zapyta a radnych,ł  
czy maj  pytania do Pani Burmistrz.ą

Radni nie zg osili pyta  do przedstawionego przez Pani  Burmistrz sprawozdania.ł ń ą

Ad.4. Interpelacje i wnioski radnych.

Radni nie zg osili adnych interpelacji i wniosków.ł ż

Ad. 5 Projekt   uchwa y   przyst pienia   do     sporz dzenia  ł ą ą
          miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego 



          terenów   po o onych  w  mie cie  Pasym  mi dzy  ulicł ż ś ę ą 

          Jana  Paw a  II  a  ulic   Poln .ł ą ą

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa ył ł  
w sprawie przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowaniaą ą  
przestrzennego terenów po o onych w mie cie Pasym mi dzy ulic   Jana Paw a IIł ż ś ę ą ł  
a ulic  Poln    i podda a go pod g osowanie.ą ą ł ł

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnychł ł ,  uchwa ał  
w sprawie przyst pienia do sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowaniaą ą  
przestrzennego terenów po o onych w mie cie Pasym mi dzy ulic   Jana Paw a IIł ż ś ę ą ł  
a ulic  Polną ą zosta a przyj ta jednog o nie ł ę ł ś i stanowi za cznik Nr 4 do protoko ułą ł  
sesji.

Ad. 6  Projekt  uchwa y  w  sprawie  zawarcia   porozumieniał  

          z Generaln   Dyrekcj   Dróg  Krajowych  i  Autostradą ą  

         w Olsztynie.

  

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa ył ł  
w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Generaln  Dyrekcj  Dróg  Krajowychą ą  
i Autostrad w Olsztynie.

 

P. Brygida Starczak zapyta a radnych, czy maj  pytania w sprawie projektuł ą  
uchwa y.ł

O g os poprosi a radna –  ł ł p. Marianna Ta skań  i zapyta a, o jaki pas chodzi,ł  
czy  to  chodzi  o  pas  ju  wybudowany,  czy  o  budow  dodatkowego  pasa,  jakż ę  
mia oby to wygl da . ł ą ć

G os zabra  ł ł p.  Krystian  Obidzi skiń  i  wyja ni ,  e jest  tu  mowa o  ca ymś ł ż ł  
ci gu,  czyli   od  gimnazjum  do  centrum  m.  Pasym,  czyli  chodzi  o  wszystkieą  
grunty, które znajduj  si  pod ci giem pieszo-rowerowym  i te, które b d  si  podą ę ą ę ą ę  



nim znajdowa y, poniewa  dotyczy to zarówno pierwszego jak i drugiego etapuł ż  
budowy. Jest wpisany ca y etap, czyli ca y kilometra .ł ł ż

Radna zapyta a, czy oprócz tego chodnika, który jest  wybudowany b dzieł ę  
budowany jeszcze jaki .ś

P. K. Obidzi skiń  powiedzia , e w chwili wykupienia gruntów przez Urz dł ż ą  
Miasta  i  Gminy w Pasymiu od w a cicieli,  przez  które  b dzie  przebiega  ci gł ś ę ł ą  
pieszo-rowerowy,  zostanie  rozpocz ta  procedura  przetargowa  w  Generalneję  
Dyrekcji...  w celu wybudowania II  etapu ci gu. W chwili  obecnej  prowadzoneą  
s  rozmowy  dotycz ce   III  etapu  (nie  wiadomo  jak  si  potocz ),  czylią ą ę ą  
od gimnazjum do stacji PKP.
P.  K.  Obidzi ski  doda ,  e istnieje  taka  mo liwo  (prawdopodobnie),  e ci gń ł ż ż ść ż ą  
pieszo-rowerowy b dzie od centrum  m. Pasym do stacji PKP.   ę

Radna  p.  Marianna  Ta skań  poprosi a  p.  Burmistrz  o  przedstawienieł  
informacji  na temat rodków na ten cel.ś

G os  zabra a  Burmistrz  Miasta  –  ł ł p.  Lucyna  Kobyli skań  i  powiedzia a,ł  
e I etap budowy ci gu jest zako czony i praktycznie sprawa wykupienia gruntuż ą ń  

dotyczy  tylko  p.  Koz owskiego,  gdzie  b dzie  zlecone  wykonanie  operatówł ę  
szacunkowych  po publikacji  bud etu,  pozosta e  tereny s  terenami gminnymi.ż ł ą  
B d  zmieniane tylko akty notarialne i  grunty zostan  przekazane. W bud ecieę ą ą ż  
zosta y  zabezpieczone  rodki   w  kwocie  35tys.  z .  na  regulacj  tych  gruntówł ś ł ę  
do ca o ci porozumienia.  ł ś
P. Lucyna Kobyli ska doda a, e w kwestii budowy II etapu to koniec rozmówń ł ż  
z w a cicielami gruntów by  bardzo trudny, ( z jednym z w a cicieli). Burmistrzł ś ł ł ś  
Miasta  wyst pi a  do  Generalnej  Dyrekcji  Dróg…  i  przeprowadzi aą ł ł  
z p. Dyrektorem rozmowy, w wyniku, których wyrazi  zgod  na wej cie w pasł ę ś  
drogowy.  Ci g  pieszo-rowerowy  b dzie  przechodzi  praktycznie  przez  gruntyą ę ł  
gminne (do em do Pasymia) i  tylko przez grunty dwóch osób tj.  cz  dzia kił ęść ł  
p.  Kowalczyka,  cz  dzia ki,  p.  Kubi skiego  oraz  ma y  róg  dzia kięść ł ń ł ł  
p. Soko owskich, reszta to b dzie w granicach pasa drogowego i teren gminy. ł ę
P. Burmistrz wyja ni a, e po przekazaniu terenów, pozwolenie na budow  b dzieś ł ż ę ę  
mia a  Generalna  Dyrekcja  Dróg…,  bo  gmina  nie  b dzie  inwestorem  tylkoł ę  
Generalna Dyrekcja  Dróg…. ,dlatego te  porozumienie to  jest  niezb dne,  ebyż ę ż  
by a mo liwo  przekazania terenu, poniewa  nie mogliby oni by  inwestoramił ż ść ż ć  
z uwagi na to, e nie s  w a cicielami gruntu. ż ą ł ś



W sprawie III etapu podj te s  rozmowy, ale w granicach takich, e jak poprawię ą ż ą 
si  finanse, takie trwaj  rozmowy.ę ą
 
Radni nie zg osili wi cej adnych pyta . ł ę ż ń

Przewodnicz ca Rady Miejskieją  podda a pod g osowanie projekt uchwa ył ł ł  
w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Generaln  Dyrekcj  Dróg  Krajowychą ą  
i Autostrad  w Olsztynie.

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnychł ł ,  uchwa ał  
w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Generaln  Dyrekcj  Dróg  Krajowychą ą  
i  Autostrad  w  Olsztynie zosta a  przyj ta  jednog o nie  ł ę ł ś i  stanowi  za cznikłą  
Nr 5 do protoko u sesji.ł

 

Ad. 7  Projekt  uchwa y  w  sprawie  ł uchwalenia „Programu Ochrony 

rodowiska Gminy Pasym na lata 2004-2007 z uwzgl dnieniem perspektywyŚ ę  

na lata 2008 -2015 ”.

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  zapyta a  radnych,  czy  maj  pytaniał ą  
w sprawie projektu uchwa y.ł

Radni nie wnie li uwag do przedstawionego projektu uchwa y.ś ł

Pani  Brygida  Starczak  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa y  w  sprawieł ł  
uchwalenia  „Programu  Ochrony  rodowiska  Gminy  Pasym na  lata  2004-2007Ś  
z uwzgl dnieniem perspektywy na lata 2008 -2015 ” i podda a go pod g osowanie.ę ł ł

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnychł ł ,  uchwa ał  
w  sprawie  uchwalenia  „Programu  Ochrony  rodowiska  Gminy  Pasym  na  lataŚ  
2004-2007 z uwzgl dnieniem perspektywy na lata 2008 -2015 ” ę zosta a przyj tał ę  
jednog o nie ił ś  stanowi za cznik Nr 6 do protoko u sesji.łą ł
Ad. 8 Projekt uchwa y w sprawie  uchwalenia Lokalnego Programuł  

           Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i M odzie y.ł ż



P.  Brygida  Starczak powiedzia a,  e  w  projekcie,  po  przedyskutowaniuł ż  
na komisjach jest zmiana zapisu w § 3 pkt. 2 ppkt.a) „ na szczeblu wojewódzkim 
po uzyskaniu statusu finalisty”.

Przewodnicz ca Radyą  zapyta a  radnych,  czy  maj  jeszcze  jakie  pytaniał ą ś  
lub uwagi do projektu uchwa y.  ł

.
Radni nie wnie li uwag do przedstawionego projektu uchwa y.ś ł

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa ył ł  
w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji  Uzdolnionych 
Dzieci   i M odzie y.ł ż

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnychł ł ,  uchwa ał  
w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji  Uzdolnionych 

Dzieci  i  M odzie y  zosta ał ż ł  przyj ta  jednog o nie   ę ł ś i  stanowi  za cznik  Nr  7łą  

do protoko u sesji.ł

Ad. 9 Projekt   uchwa y   w  sprawie   przyj cia    regulaminu  ł ę
         okre laj cego   wysoko   oraz  szczegó owe  warunki i zasady ś ą ść ł
         przyznawania nauczycielom dodatków: za wys ug  lat, ł ę
         motywacyjnego,   funkcyjnego,   za  warunki  pracy, 

szczegó owy ł
         sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godziny 

ponadwymiarowe                 

         i  godziny  dora nych   zast pstw,  szczegó owe    zasady ź ę ł
         przyznawania  i   wyp acania   dodatku  mieszkaniowego ł
         nauczycielom  szkó    prowadzonych  przez    miasto  Pasym.ł



Pani Brygida Starczak powiedzia a, e jest zmiana w § 13 regulaminu, którył ż  
otrzyma  brzmienieł

„1 Nauczycielowi przys uguj  dodatki za trudne warunki pracy, je eli:ł ą ż

1. prowadzi  indywidualne  nauczanie  dziecka  zakwalifikowanego 
do  kszta cenia  specjalnego, lubł

2. prowadzi zaj cia dydaktyczne w klasach czonychę łą

2. Wysoko  dodatku, o którym mowa w ust. 1, ść wynosi 4 zł. za ka d  godzinż ą ę 

lekcyjn  zaj  przeprowadzonych w warunkach okre lonych w ust. 1 pkt.1ą ęć ś  
lub pkt.2”

Przewodnicz ca Rady Miejskieją  zapyta a radnych, czy maj  pytania w sprawieł ą  
projektu uchwa y. ł

Radni nie zg osili adnych pyta  do przedstawionego projektu uchwa y.ł ż ń ł

P. Brygida Starczak podda a  pod g osowanie projekt  uchwa y w sprawieł ł ł  
przyj cia regulaminu okre laj cego wysoko  oraz szczegó owe warunki i zasadyę ś ą ść ł  
przyznawania  nauczycielom  dodatków:  za  wys ug  lat,  motywacyjnego,ł ę  
funkcyjnego, za warunki pracy, szczegó owy sposób obliczania wynagrodzenia zał  
godziny ponadwymiarowe i  godziny dora nych zast pstw,  szczegó owe zasadyź ę ł  
przyznawania  i  wyp acania  dodatku  mieszkaniowego  nauczycielom  szkół ł 
prowadzonych przez  miasto Pasym.

W wyniku g osowania, w którym uczestniczy o 14 radnychł ł , uchwa a zosta ał ł  
przyj ta jednog o nie ę ł ś i stanowi za cznik Nr 8 do protoko u sesji.łą ł

Ad.  10  Projekt  uchwa y  w  sprawie  Gminnego  Programuł  

Profilaktyki  i Rozwi zywania Problemów Alkoholowych w gminieą  

Pasym na rok 2006.

         



    

Przewodnicz ca Rady Miejskiej –  ą p. Brygida Starczak zapyta a zebranych,ł  
czy  maj  pytania  dotycz ce projektu  uchwa y  w sprawie  Gminnego  Programuą ą ł  
Profilaktyki   i  Rozwi zywania   Problemów  Alkoholowych  w  Gminie  Pasymą  
na rok 2006.

Radni nie zg osili adnych pyta  do przedstawionego projektu uchwa y.ł ż ń ł

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa ył ł  
w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwi zywania  Problemówą  
Alkoholowych  w gminie Pasym na rok 2006 i podda a go pod g osowanie. ł ł

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnych,  uchwa ał ł ł  
w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwi zywania  Problemówą  

Alkoholowych  w  gminie  Pasym  na  rok  2006   zosta ał  przyj ta  jednog o nieę ł ś  

i stanowi za cznik Nr 9 do protoko u sesji.łą ł
Ad. 11 Projekt  uchwa y  w  sprawie  zmiany  sk adu  osobowego ł ł

  Spo ecznej  Komisji  do  spraw  Mieszka   Komunalnych.ł ń  

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa ył ł  
w  sprawie  zmiany  sk adu  osobowego  ł Spo ecznej  Komisji  do  spraw  Mieszkał ń 
Komunalnych  i podda a go pod g osowanie. ł ł

W wyniku g osowania, w którym uczestniczy o 14 radnychł ł , za przyj ciemę  
uchwa y glosowa o 13 osób, 1 osoba wstrzyma a si  od g osu (radna p. Halinał ł ł ę ł  
Gadomska – w zwi zku ze z o on  rezygnacj ).ą ł ż ą ą

Uchwa a  w  sprawie  zmiany  sk adu  osobowego  ł ł Spo ecznej  Komisji  do  sprawł  
Mieszka  Komunalnychń  zosta a  ł przyj ta  ę i stanowi za cznik Nr 10 do protoko ułą ł  
sesji.

Ad. 12 Projekt uchwa y w sprawie ł wyra enia zgody na rozwi zanie ż ą



            stosunku pracy z radnym.

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa ył ł  
w sprawie  wyra enia zgody na rozwi zanie stosunku pracy z radnymż ą  i zapyta a,ł  
czy kto  z radnych chcia by zabra  g os w tej sprawie. ś ł ć ł

Radni nie zg osili adnych pyta .ł ż ń

P.  Brygida  Starczak poprosi a  radnych,  aby zwrócili  uwag  na  tre  „§ 1  Nieł ę ść  
wyra a si  zgody na rozwi zanie stosunku pracy z Bernardem Miusem radnymż ę ą  
Rady Miejskiej w Pasymiu” i podda a projekt uchwa y pod g osowanie.ł ł ł

W wyniku g osowania,  w którym uczestniczy o  13 radnych (radny p.  Bernardł ł  
Mius nie bra  udzia u w g osowaniu)ł ł ł , 8 osób g osowa o za przyj ciem uchwa y,ł ł ę ł  
3 osoby g osowa y przeciw, a 2 osoby wstrzyma y si  od g osu.ł ł ł ę ł

 
Przewodnicz ca Rady powiedzia a, e uchwa a wchodzi w ycie z dniem podj cia.ą ł ż ł ż ę

Uchwa a w sprawie  nieł wyra enia zgody na rozwi zanie  stosunku pracyż ą  
z radnym zosta a ł przyj ta ę i   stanowi za cznik Nr 11 do protoko u sesji.łą ł

Ad. 13 Projekt  uchwa y  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  ł
        Komisji   Rewizyjnej  na  I  pó rocze  2006r.ł

Przewodnicz ca Radyą  zapyta a radnych, czy maj  jakie  pytania lub uwagił ą ś  
do projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej na I pó rocze 2006rł

Radni nie wnie li uwag do przedstawionego projektu planu.ś

Przewodnicz ca Rady Miejskieją  odczyta a zebranym projekt uchwa y w sprawieł ł  



zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I pó rocze 2006r  i podda ał ł  
go pod g osowanie. ł

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnych,  uchwa ał ł ł  
w sprawie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I pó roczeł  

2006r zosta ał  przyj ta jednog o nie ę ł ś i stanowi za cznik Nr 12 do protoko u sesji.łą ł

Ad. 14 Projekt  uchwa y w  sprawie   przyj cie  planu  pracył ę  

           Rady  Miejskiej  na 2006r.

                 

  
P. Brygida Starczak zapyta a radnych, czy maj  jakie  pytania lub uwagił ą ś  

do projektu planu pracy Rady Miejskiej na 2006r.
             
Radni nie wnie li uwag do przedstawionego projektu.ś

Przewodnicz ca  Rady  Miejskieją  odczyta a  zebranym  projekt  uchwa ył ł  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2006r. i podda a go podł  
g osowanie. ł

W  wyniku  g osowania,  w  którym  uczestniczy o  14  radnych,  uchwa ał ł ł  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2006r. zosta ał  przyj taę  

jednog o nie ł ś i stanowi za cznik Nr 13 do protoko u sesji.łą ł
Ad. 15  Sprawy ró ne.ż

G os  zabra  radny  –  ł ł p.  Jerzy  Gryzio i  zapyta ,  zwracaj c  si  doł ą ę  
p.  Burmistrz,  dlaczego  tak  s abo  Pasym  wypad  8  stycznia  i  nie  uczestniczył ł ł 
w akcji Wielkiej Orkiestry wi tecznej Pomocy, nie by o warunków, czy czymŚ ą ł  
by o  to spowodowane.ł
Radny doda , e inne miasta uczestniczy y w akcji, i wioski bra y udzia , a miastoł ż ł ł ł  
Pasym nie.

Nast pnie g os zabra a Burmistrz Miasta- ę ł ł p. Lucyna Kobyli skań  i wyja ni a,ś ł  



zwracaj c si  do  radnego p.  Jerzego Gryzio,  e Gmina nie  jest  organizatoremą ę ż  
i  doda a,  e  zdaje  sobie  spraw  z  intencji  tego,  poniewa  sama  „z otówk ”ł ż ę ż ł ę  
do o y a, bo by a 8 stycznia w Olsztynie na po wi ceniu samochodów stra ackich.ł ż ł ł ś ę ż  
Przygotowanie takiej kwesty wi e si  z kosztami, do gminy nikt si  nie zwróci ,ąż ę ę ł  
organizuje  to  p.  Owsiak  i  organizuj  to  z  regu y  du e miasta.  Pani  Burmistrzą ł ż  
powiedzia ,  e  gdyby  wysz a  z  tak  koncepcj ,  to  musia aby  zapewnił ż ł ą ą ł ć 
wolontariuszom ochron  i przeznaczy  jakie  rodki na ten cel. Nie jest to niech ,ę ć ś ś ęć  
nie wszystkie miasta si  w czaj , du e miasta si  w czaj , patronat sprawuj ,ę łą ą ż ę łą ą ą  
wi c ludzie zamo ni, sponsorzy, telewizja, a Gminy po prostu na to nie sta .ę ż ć
Burmistrz miasta doda a, e o zbiórkach publicznych nie mo e nakaza  szko om,ł ż ż ć ł  
poniewa  dyrektorzy  mog  ewentualnie  równie  zbiera  we w asnym zakresie.ż ą ż ć ł  
Inicjatywa ta,  która odby a  si  w gimnazjum w Pasymiu,  odby a  si  naprawdł ę ł ę ę 
i ludzie otworzyli serca, ale p. Burmistrz nie mo e organizowa  takiej akcji, skoroż ć  
przygotowuje si  do 620-lecia Pasymia i na ten cel s  zbierane rodki, aby przyję ą ś ąć 
m odzie , pokaza  Pasym i zapromowa  go.ł ż ć ć
Burmistrz Miasta doda a, e bardzo przeprasza radnego, je eli nie spe ni a  jegoł ż ż ł ł  
oczekiwa , to jest jej przykro.ń
    
Na tym obrady XXXI Sesji Rady Miejskiej w Pasymiu dobieg y ko ca. ł ń

Przewodnicz ca  Rady  –  ą Pani  Brygida  Starczak podzi kowa a  zebranymę ł  
za udzia   w obradach i og osi a zamkni cie sesji.ł ł ł ę

Obrady  XXX Sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasymiu  rozpocz to  o  godz.  13ę 00 

a zako czono o godz. 13ń 50.

Na tym protokó  zako czono i podpisano.ł ń

Protoko owa a:ł ł

..................................

 ( Danuta Marczuk)
              Inspektor ROS 


